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SK 0052/1/2010 
 

Protokół Nr I/10 
z sesji Rady Gminy  

z dnia 30 listopada 2010 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Złożenie ślubowania przez radnych.  
4. Wybór komisji skrutacyjnej. 
5. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Przeprowadzenie głosowania. 
7. Ogłoszenie wyniku wyboru. 
8. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
9. Zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
10. Przeprowadzenie głosowania. 
11. Ogłoszenie wyniku wyboru. 
12. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.  
13. Wystąpienie Wójta Gminy. 
14. Ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
15. Powołanie Komisji stałych Rady Gminy: 

1) Komisji Rewizyjnej, 
2) Komisji Oświaty, 
3) Komisji Rolnictwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy za 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy. 
20. Komunikaty. 
21. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
 
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 najstarsza wiekiem radna Pani Magdalena Roman otworzyła na 
podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym I sesję Rady Gminy. Przywitała 
wszystkie zebrane osoby. 
 
Ad.2. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 15 
Nieobecnych   - 0 
  
Ad.3. 

Do stołu poprosiła najmłodszego wiekiem radnego Pana Pawła Kurkowskiego, który 
według listy ułożonej alfabetycznie miał wyczytywać kolejno radnych do złożenia 
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ślubowania. Radna Magdalena Roman odczytała rotę ślubowania, po czym radni złożyli 
ślubowanie mówiąc: „ślubuję” bądź „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Stwierdziła, że wszyscy 
radni złożyli ślubowanie i objęli mandat radnego. Ponadto wręczyła im akt wyboru na 
radnego gminy. 
Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia od pkt 1 do pkt 8. Zapytała, czy 
ktoś z radnych ma jakieś inne propozycje do porządku. Nikt z radnych nie zgłosił. W  
związku z powyższym proponowany porządek od pkt 1 do pkt 8 został przyjęty jednogłośnie 
– 15 za. 
 
Ad.4. 
 Radna Magdalena Roman poprosiła o zgłoszenie 3 osób do Komisji Skrutacyjnej. 
Radni zgłosili Pana Mieczysława Tamaka i Pana Andrzeja Tomczyk. Obaj radni nie wyrazili 
zgody na powołanie do komisji. Zgłoszono kolejne osoby, tj. Panią Urszulę Kania, Pana 
Pawła Kurkowskiego, Pana Stanisława Gregorkiewicza. Osoby te wyraziły zgodę na 
powołanie.  
Za Komisją Skrutacyjną w składzie: Pani Urszula Kania, Pan Stanisław Gregorkiewicz, Pan 
Paweł Kurkowski głosowali wszyscy radni – 15 osób za. 
 
Ad.5,6,7. 
 Radna Magdalena Roman poprosiła o zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego 
Rady Gminy, po czym zgłosiła Pana Jana Pawlinę uzasadniając swój wybór tym, iż nie trzeba 
go przedstawiać. Pracuje w radzie 3 kadencję. Jest on osobą znaną w środowisku. Posiada 
długoletni staż w pracy samorządowej. Radny Jan Pawlina wyraził zgodę na kandydowanie. 
Nie zgłoszono innych kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. 
Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Pani Magdalena Roman objaśniła zasady 
głosowania. 
Po przerwie Radny Paweł Kurkowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania na 
Przewodniczącego Rady i tak: 14 osób za, 1 przeciwna. Protokół Komisji Skrutacyjnej 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Wobec otrzymania 14 głosów tj. większości ustawowego składu rady Przewodniczącym Rady 
Gminy VI kadencji został Pan Jan Pawlina. 
Uchwała nr I/1/2010 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy stanowi załącznik nr 
2 do protokołu. 
Radna Magdalena Roman pogratulowała Panu Janowi Pawlinie i poprosiła o dalsze 
prowadzenie obrad. 
Przewodniczący Rady podziękował za kredyt zaufania. Nie spodziewał się tak dużego 
wyniku. Powiedział, aby pamiętali radni, po co przyszli. Aby naszym mieszkańcom żyło się 
lepiej, aby przynajmniej zrobić tyle ile w tamtej kadencji. Myśli, że tak będzie, bo zgoda 
buduje, a niezgoda rujnuje. Dodał, że ludzie maja ogromne oczekiwania od nas. Po to nas 
wybrali. Myśli, że skład rady jest zacny. Chciał, aby w tej kadencji dzielić środki na 
wszystkie sołectwa. Nie da się wszystkiego zrobić w każdym sołectwie. Ale muszą się 
postarać, aby każde sołectwo coś otrzymało. Musimy współpracować. Ponadto złożył 
gratulację Panu Adamowi Kulińskiemu i Panu Markowi Szczypior za to, że zostali wybrani 
do rady powiatu.  
 

Następnie przedstawił proponowany porządek od pkt 9 do pkt 21 z wyłączeniem pkt 
12,13,14, gdyż Wójt może złożyć ślubowanie na sesji zwołanej przez nowo wybranego 
Przewodniczącego Rady. W związku z powyższym zwołuje II sesję Rady Gminy, która 
odbędzie się bezpośrednio po tej sesji. Ponadto zapytał czy ktoś z radnych zgłasza inne 
propozycje do porządku. Nikt z radnych nie zgłosił.  
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Za proponowanym porządkiem od pkt 9 do pkt 21 z wyłączeniem pkt 12,13,14 głosowali 
wszyscy radni – 15 osób za. 
W związku z powyższym porządek posiedzenia jest następujący: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Złożenie ślubowania przez radnych.  
4. Wybór komisji skrutacyjnej. 
5. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Przeprowadzenie głosowania. 
7. Ogłoszenie wyniku wyboru. 
8. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
9. Zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
10. Przeprowadzenie głosowania. 
11. Ogłoszenie wyniku wyboru. 
12. Powołanie Komisji stałych Rady Gminy: 

1) Komisji Rewizyjnej, 
2) Komisji Oświaty, 
3) Komisji Rolnictwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy za 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy. 
17. Komunikaty. 
18. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
 
Ad.9,10,11. 
 Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 
Rady, po czym zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Szturmowskiego uzasadniając swój 
wybór tym, iż Radny Jarosław Szturmowski posiada doświadczenie w pracy samorządowej. 
Jest znany w środowisku. Bardzo dobrze się z nim współpracuje. Radny Jarosław 
Szturmowski wyraził zgodę na kandydowanie. 
Pan Mieczysław Tamaka zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Tomczyk uzasadniając swój 
wybór tym, iż jest człowiekiem młodym. Radny Andrzej Tomczyk wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Przewodniczący Rady objaśnił zasady 
głosowania. 
Po przerwie radny Paweł Kurkowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady i tak:  

− Jarosłw Szturmowski - 12 za, 
− Andrzej Tomczyk - 3 za. 

Protokół ten stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
Wobec otrzymania 12 głosów tj. większości ustawowego składu rady Wiceprzewodniczącym 
Rady Gminy VI kadencji został Pan Jarosław Szturmowski. 
Przewodniczący Rady złożył życzenia imieninowe Panu Andrzejowi Tomczyk. 
Uchwała nr I/2/2010 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad.13. 
 Przewodniczący Rady zaproponował, aby w tym punkcie posiedzenia przejść do pkt 
13, gdyż referował go będzie zaproszony gość Pan Jerzy Meger wiceprezes Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego. Pan Jerzy Meger poinformował, że spółka musi co roku 
występować z wnioskiem o zatwierdzenie taryf na wodę i ścieki. Nawet w przypadku, gdy 
stawki nie są zmieniane. Poinformował, że na cenę wody składają się koszty i opłata 
abonamentowa. Przedstawił kształtowanie się kosztów w spółce. Proponowana podwyżka 
wody wynosi 0,28 zł/m3. Proponowana cena wynosi 4,01 zł/m3 netto. Poinformował, na co 
przeznaczana jest cena abonamentowa.  
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania. 
Radny Mieczysław Tamaka miał następujące zapytania: 

− co spółka robi, aby podnieść sprzedaż wody i jednocześnie obniżyć cenę wody, 
− czy sprzedaż wody się zwiększa czy zmniejsza, 
− dlaczego Elbląg odszedł, 
− dlaczego ta woda taka droga jest, 
− do jakiej głębokości wiercą studnie. 

Pan Jerzy Meger odpowiedział, że ciężko jest odpowiedź na pytanie czy woda jest droga. Za 
jedną butelkę wody kupowanej w sklepie CWŻ daje 10.000 butelek. Woda w butelkach nie 
różni się niczym od naszej wody. Wielkość sprzedaży zależy w głównej mierze od 
tworzonych miejsc pracy, od tworzonych nowych przedsiębiorstw. Wielkość sprzedaży w 
ostatnich latach kształtuje się na podobnym poziomie. Natomiast zauważalny jest spadek 
sprzedaży w porównaniu z latami 70-tymi a obecnymi. Wiąże się to głównie z zanikiem 
Państwowych Gospodarstw Rolnych, brakiem odbioru wody przez miasto Elbląg. Miasto 
Elbląg wykonało dużą inwestycję za pieniądze unijne i praktycznie samo jest w stanie 
zaopatrzyć się w wodę. Spółka, aby zwiększyć sprzedaż wody próbuje poprawić parametry 
wody. Największą rezerwę stanowi mierzeja wiślana. Stąd buduje się tam 3 zbiorniki wody. 
Woda produkowana w Ząbrowie będzie tłoczona na te zbiorniki. Natomiast w ciągu dnia, 
gdzie jest zwiększony rozrzut woda będzie dystrybuowana ze zbiorników. Powoduje to 
określone oszczędności energii. Naszym głównym zadaniem jest poprawienie współczynnika 
pewności dostawy. Chodzi o to, żeby sieć była tak zrobiona, aby w przypadku wystąpienia w 
określonym punkcie awarii, moglibyśmy z innego miejsca tę wodę pobrać dla tych, którzy 
przez tę awarię zostali pokrzywdzeni. Tych awarii jest zdecydowanie mniej. Wprowadziliśmy 
na stacji tzw. samoczynny załącznik mocy. Jeżeli zabraknie energii to w ułamku sekundy 
przełącza się na drugą linię zasilania, gdyż mamy dwie linie zasilające. Te zadania wpływają 
na oszczędności spółki. Głębokość studni nie jest od nas zależna. Podał głębokość, na jaką są 
wiercone studnie. 
Przewodniczący Rady zaproponował, żeby sprawy techniczne omówić na innej sesji, bo 
jeszcze zostało sporo punktów do realizacji. Pan Mieczysław Tamaka wyraził na te 
rozwiązanie zgodę. 
Wójt odpowiedział, że ceny są właściwie naliczane. Kontrolujemy to. Nie ma możliwości 
wprowadzenia dodatkowych kosztów. Wszystkie parametry są ujęte. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby wybrać Sekretarza obrad. Zaproponował 
kandydaturę Pana Stanisława Gregorkiewicza, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Za jego kandydaturą głosowali wszyscy radni – 15 osób za. 
Uchwała nr I/3/2010 w sprawie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę została podjęta – 13 
osób za, 2 przeciw. Stanowi załącznik do protokołu nr 5. 
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Ad.14. 
 W tym punkcie posiedzenia głos zabrała Pani Lucyna Szymańska, która 
poinformowała, że Centralny Wodociąg Żuławski zwrócił się z wnioskiem o przedłużenie 
czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków w 
wysokości 3,92 zł/m3 netto + należny podatek VAT. Taryfa ta będzie obowiązywała przez 
okres 12 miesięcy tj. od 01.01.2011 do 31.12.2011 r.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr I/4/2010 w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy za 
zbiorowe odprowadzanie ścieków została podjęta jednogłośnie – 15 za. Stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 
Pan Jerzy Meger podziękował radnym za podjęcie tych dwóch uchwał i pogratulował 
wybranym. 
Wiceprzewodniczący podziękował za okazane zaufanie. Z przykrością stwierdził, że młodszy 
nie będzie. Może zapewnić, że wszyscy są w jednym celu i każdy z państwa dobrze o ty 
pamięta i będzie pamiętał do zakończenia kadencji. Będzie starał się być łącznikiem między 
starszym a młodszym pokoleniem.  
 
Ad.12. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który 
poinformował, że zostaną zmienione nazwy komisji stałych Rady Gminy. Zostanie to 
uregulowane na kolejnej sesji, gdyż wymaga to podjęcia uchwały o zmianie statutu gminy. 
Wiceprzewodniczący Rady zaproponował Panią Jadwigę Staniszewską na Przewodniczącą 
Komisji Rewizyjnej uzasadniając tym, iż posiada ona duże doświadczenie; Panią Magdalenę 
Roman na Przewodniczącą Komisji Oświaty ze względu na znajomość tematu; Pana Pawła 
Kurkowskiego ze względu na to, że jest młodym rolnikiem. 
Zaproponowane osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. Innych kandydatów nie zgłoszono. 
Głosowanie: 

1) Radna Jadwiga Staniszewska - 15 za; 
2) Radna Magdalena Roman - 14 za, 1 wstrzymała się; 
3) Radny Paweł Kurkowski - 14 za, 1 się wstrzymała. 

Ponadto zostali powołani do składu: 
1) Komisji Rewizyjnej: Radny Ireneusz Dziura, Radny Krzysztof Piekart, Radny 

Andrzej Tomczyk; 
2) Komisji Oswiaty: Radna Urszula Kania, Radny Marek Czubiński, Radny Mieczysław 

Tamaka; 
3) Komisji Rolnictwa: Radny Bogdan Jerszyński, Radny Stanisław Gregorkiewicz, 

Radny Jerzy Wala, Radny Wiesław Kujawa. 
Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady będą nadzorować pracę wszystkich komisji. 
Uchwała nr I/5/2010 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
Uchwała nr I/6/2010 w sprawie powołania Komisji Oświaty stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
Uchwała nr I/7/2010 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad.15. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwszy głos zabrał Wójt, który poinformował, że ustawa 
nakłada obowiązek podjęcia uchwały w sprawie ustalenia diet. Przestawił kształtowanie się 
wysokości diet w innych gminach. Diety w naszej gminie są jedne z najniższych. Ponadto 
przedstawił propozycje wysokości nowych diet. 
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Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Przewodniczący Rady dopowiedział, że w ciągu 4 lat nie będzie zmiany wysokości diet. Do 
końca kadencji uchwała ta będzie obowiązywała. 
Uchwała nr I/8/2010 w sprawie ustalenia wysokości diet została podjęta – 11 głosów za, 3 
przeciw, 1 wstrzymany. Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.16. 
  Pierwszy głos zabrał w zastępstwie Pani Skarbnik Wójt, który poinformował, że 
Zarząd Dróg Powiatowych wykonał nową nawierzchnię na drodze w Królewie od drogi 
krajowej 22 w kierunku Janówki. Inwestycja kosztowała 51.500 zł. Gmina musi pokryć 
koszty tej inwestycji. Druga zmiana to opracowanie dokumentacji technicznej drogi gminnej 
w Królewie. Jest to droga od drogi krajowej 22 w kierunku Pana Chołodego. Na 
dokumentacje przekazujemy 11.000 zł. Zadania te zostaną pokryte z zaoszczędzonych 
środków. Ponadto poinformował, że chcą przystąpić do modernizacji sekretariatu. Sekretariat 
ma zostać powiększony kosztem toalety męskiej. Toaleta zostanie zmniejszona. Modernizacja 
zostanie pokryta z zaplanowanej w budżecie odprawy Wójta. 
Uchwała nr I/9/2010 w sprawie zmiany budżetu gminy została podjęta jednogłośnie – 15 za. 
Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.17. 
  W komunikatach pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który 
poinformował, że do 30.12 br. radni muszą złożyć oświadczenia majątkowe. 
Nikt więcej nie zabrał głosu w komunikatach. 
 
Ad.18. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął I sesję Rady 
Gminy o godz. 1700. 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad     Przewodniczący Rady 
Stanisław Gregorkiewicz     Jan Pawlina  
 
 


